
Protok61 Nr 25/2010 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 


w dniu 23 marca 2010 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.30 

Lista obecnosci i porzqdek obrad stanowiq zalqcznik do protokolu 

W posiedzeniu Komisj i uczestniczyla Skarbnik Gminy Pani Kazimiera 

Drewniak. 

Przewodniczqcy Komisji Pan Krystian Duda powital zebranych i poinformowal, 

ze na dzisiejszym posiedzeniu Komisja rozpocznie analiz~ sprawozdania z 

wykonania budzetu Gminy Toszek za rok 2009 

Na wst~pie czlonkowie Komisji Rewizyjnej wi~kszosciq glosow / 4:0: 1 / 

wybrali na V-ce Przewodniczqcego Komisji radnego Michala Mathej~. 


Pan Matheja wyrazil zgod~ na pelnienie w/w funkcji. 


Ad.1 
Czlonkowie Komisji przystqpili do analizy sprawozdania z wykonania budzetu 
Gminy Toszek za rok 2009 
DOCHODY wg dzialow klasyfikacji budzetowej : 
Dz. 010 Rolnictwo i lowiectwo - bez uwag 
Dz. 600 Transport i lqcznosc - bez uwag 
Dz. 700 - Gospodarka mieszkaniowa 
- wplywy ze sprzedazy mienia - Komisja zwrocila si~ 0 przygotowanie 
informacji : czy wzrost wykonania jest wynikiem uzyskanych cen ? - czy 
sprzedano wi~cej nieruchomosci ? - co przewidywano do sprzedazy , a co 
sprzedano? 
Dz. 710 Dzialalnosc uslugowa - bez uwag 
Dz. 750 Administracja publiczna - bez uwag 
Dz. 751 Urz~dy naczelnych organow wladzy panstwowej , kontroli i ochrony 

prawa oraz sqdownictwa - bez uwag 
Dz.754 Bezpieczenstwo publiczne i ochrona przeciwpozarowa 
Skarbnik Gminy poinformowala , ze dochody majqtkowe w wysokosci 880 zl 
pochodzq ze sprzedazy samochodu pozarniczego Zuk . 
Dz.756 - Dochody od osob prawnych ,od osob fizycznych i od innychjednostek 

nieposiadajqcych osobowosci prawnej oraz wydatki zwiqzane z ich 
poborem 
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Skarbnik Gminy w odpowiedzi na pytanie dotycz'lce roznic pomi~dzy planem , 
a wykonaniem wyjasnila , ze plan opracowuje si~ na podstawie wartoSci 
szacunkowych.lednym z elementow wzrostu wykonania w podatku rolnym jest 
wplata zaleglosci podatnikow / np . 1 podatnik wplacil ok. 90.000 zl I .W 
podatku od srodkow transportowych przybylo 17 pojazdow , g16wnie S'l to 
ci~niki siodlowe I.Natomiast wzrost wykonania w oplacie od czynnosci 
cywilno-prawnych / srodki przekazywane z Urz~du Skarbowego I brak 
konkretnych danych do przyj~cia wartosci szacunkowych. 
Na pytanie dotycz'lce zaleglosci w podatku od nieruchomosci w roku 2009 -
Skarbnik Gminy poinformowala , ze zaleglosci l'lczne wynosz'l : 
- ok. 840.000 zl - osoby prawne I 18 podatnikow I 
- ok. 206.000 zl- osoby fizyczne I 181 podatnikow I 
Wydano 164 tytuly wykonawcze 
Umorzenia w roku 2009 w podatku rolnym od osob fizycznych wynosily 
2.225,80 zl/ 8 decyzji I , a w podatku od nieruchomosci od osob fizycznych 
1.325 zl I 2 decyzje I. 
Dz.758 Rozne rozliczenia 
W odpowiedzi na pytanie radnego Matheji : czy zmiana wysokosci subwencji 
oswiatowej wynika z tego , ze w kolejnych klasach wprowadzono nauk~ j~zyka 
niemieckiego - Skarbnik Gminy potwierdzila , iz jest to glowny powod zmiany. 
Dz. 801 Oswiata i wychowanie 
Czlonkowie Komisji zwrocili si~ 0 przygotowanie informacji dot. roznic 
pomi~dzy planem , a wykonaniem przy : 
- wplaty za wyzywienie 
- wplaty za wynajem pomieszczen I Skarbnik Gminy poinformowala , ze 
placowki oswiatowe w ci~u roku zwracaj'l si~ 0 przekazanie srodkow 
pochodz'lcych z wynajmu na potrzeby placowki - srodki przekazano tym 
placowkom , ktore si~ 0 nie zwrocily I 
Dz. 852 Pomoc spoleczna 
Skarbnik Gminy wyjasnila, ze kwota 27.490 zl jest zwrotem zabezpieczonej z 
budzetu kwoty na rozpocz~cie realizacji Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 
realizowanego przez Osrodek Pomocy Spolecznej. 
Dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza 
Komisja zwrocila si~ 0 przygotowanie informacji dot. roznic pomi~dzy planem , 
a wykonaniem : 
- dotacja pomoc materialna dla uczniow 
- dotacja wyprawka szkolna 
Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona srodowiska - bez uwag 
Dz.921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - bez uwag 
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WYDATKI wg dzialow klasyfikacji budzetowej : 
Dz. 010 Rolnictwo i lowiectwo 
Odpowiadaj'lc na pytanie Pani Drewniak poinformowala , ze w ramach 
wydatkowanych kwot w rozdz. 10010 wykonano : 
- "Budowa kanalizacji sanitamej Toszek-Oracze i Samow oraz wodociflliu 

Toszek -Sarnow-Grabina" - opracowanie aktualizacji studium wykonalnosci 
inwestycji - 9.760 zl 

- "Budowa wodociflliU Paczyna-Wrzosy" - kosztorysy inwestorskie oraz 
specyfikacje technicznego wykonania i odbioru robot - 9.760 zl 

W odpowiedzi na pytanie Pana Matheji dotycz'lce wynagrodzen i pochodnych 
w rozdz. 01095 - Skarbnik Gminy wyjasnila , ze wydatkowanie srodkow w 
wysokosci 900 zl / w ramach nagrody w konkursie "Pi~kna wies wojewodztwa 
si'lskiego " otrzyman'l przez solectwo Pniow / dotyczylo : 
- umowy 0 dzielo na napisanie ksi'lzki "Dzieje Pniowa" - 500 zl 
- umowy 0 dzielo za wykonanie rzezby w drzewie Herb Pniowa - 400 zl 
Dz. 500 Handel 
Pan Zarzecki zglosil wniosek , aby srodki z przychodu w calosci reinwestowac 
w Plac Targowy ,a w szczegolnosci utwardzenie podloza ..Pozostali czlonkowie 
poparli wniosek / juz wczesniej skladany przez Komisj~ / .Pan Matheja 
zaproponowal , aby t~ rownowag~ uzyskiwac w okresie co najmniej 2 letnim , 
gdyz jest to lepsze niz robienie co roku malych kawalkow. 
Dz. 600 Transport i l'lcznosc 
W rozdz. 60016 - Komisja zwrocila si~ 0 : 

- rozliczenie modernizacji drog transportu rolnego w solectwach Kotulin 
i Paczyna 

- informacji : 0 jakie zjazdy chodzi na ulicy Gornosl'lskiej / 15.490 zl / 
- rozpisanie kwoty 29.649 zl wydatkowanej na utwardzenie kruszywem drog na 

terenie Toszka / jakie drogi / 
- rozpisanie kwoty 36.566,23 zl wydatkowanej na biez'lce utrzymanie drog na 

terenie gminy w tym : kruszywo ,roboty ziemne 
- rozpisanie kwoty 32.308,13 zl oraz okreslenie gdzie zostalo wykonanych 

16 wpustow ulicznych 
Dz.630 Turystyka - Komisja nie wniosla uwag do wysokosci wydatkow 
Dz. 700 Gospodarka mieszkaniowa - bez uwag 
Dz. 710 Dzialalnosc uslugowa 
Omawiaj'lc wydatki w rozdz. 71014 Komisja zwrocila si~ 0 przygotowanie 
informacji : czy koszty przy sprzedazach ponoszone przez Gmin~ S'l wliczane 
do wartosci wykupu - czy tylko ponosi je gmina ? 
- rozdz. 71035 - cmentarze - radny Michal Matheja zwrocil si~ 0 wyjasnienie : 
kto / Szpital ,OPS , ZUS itp / uiszcza oplat~ za uzytkowanie cmentarza 
komunalnego w zwiqzku z pochowkami ? 
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Dz.720 Informatyka - Komisja nie wniosla uwag 
Dz. 750 Administracja publiczna 
- w rozdz. 75022 Komisja zwrocila si~ 0 rozbicie kwoty wydatkowanej na 
wyplat~ diet / 198.180,53 zl/ na : radnych i sohysow 

Radny Michal Matheja zaproponowal przekazanie sugestii kontroli wewn~trznej 
w sprawie dotycz~cej uchwaly ustalaj~cej wysokosci diet, aby kluby radnych 
mogly si~ w tym temacie wypowiedziec i zaproponowac zmiany. 
- w rozdz. 75023 - Komisja zwrocila si~ 0 rozpisanie kwoty 382.341,97 zl 
- w rozdz. 75075 - Komisja zwrocila si~ 0 informacj~ : czego dotyczyla 

kwota 22.678,03 zl wydatkowana na promocj~ gminy ? 
Dz.751 Urz~dy naczelnych organow wladzy panstwowej,kontroli i ochrony 

prawa oraz s~downictwa 
Komisja nie wniosla uwag do wysokosci wydatkow w tym dziale. 
Dz.752 Obrona narodowa 
Komisja nie wniosla uwag do wydatkowanych srodkow. 
Dz.754 Bezpieczenstwo publiczne i ochrona przeciwpozarowa 
Komisja nie wniosla uwag do wysokosci wydatkow w tym dziale. 
Dz. 756 Dochody od osob prawnych, od osob fizycznych i od innychjednostek 

nieposiadaj~cych osobowosci prawnej oraz wydatki zwi~zane z ich 
poborem 

W odpowiedzi na pytanie : czego dotyczyly umowy zlecenia - Skarbnik Gminy 
wyjasnila , ze s~ one zawierane z osobami roznosz~cymi decyzje nakazowe. 
Dz. 757 Obsluga dlugu publicznego 
Komisja nie wniosla uwag do wysokosci wydatk6w w tym dziale. 
Dz. 758 R6zne rozliczenia - bez uwag 

Pan Matheja zwr6cil si~ 0 informacje : czy w BIP s~ wszystkie protokoly 
kontroli wewn~trznej z roku 2009 ? Zaproponowal r6wniez , aby zostaly one 
ulozone chronologicznie. 

Kolejne posiedzenie Komisja ustalila na dzien 24.03.br 0 godz. 15.30 

Przewodnicz~cy Komisji podzi~kowal za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 
godz. 18.00 

Protokolowala Przewodnicz~cy Komisji 

~,,~
Dorota Piecha Krystian Duda 

http:24.03.br

